
Årsmöte Vrankunge Byggnadsförening 24 mars 2023
Närvarande: 16 bybor närvarande under årsmötet

Dagordning

1. Årsmötet öppnas
Föreningens ordförande Kerstin Rydén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2. Val av ordförande och protokollförare
Kerstin Rydén valdes till ordförande och Ella Savolainen till protokollförare

3. Val av två justeringsmän
Marjo Savolainen och Adam Bergman valdes till justeringsmän

4. Godkännande om kallelsen skett enligt stadgarna
Kallelsen godkändes av samtliga närvarande på mötet

5. Föregående årsmötesprotokoll
Ordförande Kerstin Rydén läste upp förra årets mötesprotokoll

6. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna året
HLR kursen var givande
Nationaldagen mycket lyckat, �nt väder och trevligt
Fjordrundan
Sensommarfesten 18 september var trevligt och behållning skänktes till Ukraina
Kulturrundan
Renovering av gavel uthuset

Verksamhetsberättelsen godkändes

8. Bokslut för det gångna året
Gunnel Holmgren som är ekonomiansvarig läste upp den ekonomiska redovisningen för
2022. Det som kunde konstateras var att det blev ett bra resultat från det gångna året och
att det är bra att ha ett sparande för oförutsedda utgifter för det kommande året. Ett
positivt resultat för föregående år var att Vrankunge Byggnadsförening �ck ett bidrag från



Boverket 11 000.- Föreningsbidraget ökade lite under 2022 och kommer öka ytterligare
under 2023. Hyra för Vrankunge skolas lägenhet höjdes lite samt att förhoppningen �nns
om att förfrågningar av uthyrning av skolans lokaler ökar under 2023. Vidare så gav
Nationaldagen, Fjordrundan och Kulturrundan ett mycket positivt resultat och frågan
lyftes om det var någon bybo som var intresserad av att hålla årets Fjordrunda.
Sensommarfesten som hölls i september 2023 och behållningen skänktes till Ukraina vilket
kändes mycket bra. Det som även konstaterades var att kostnaderna speciellt för elen har
ökat drastiskt och Byggnadsföreningen har det inte klart för sig om det kommer att bli
någon elåterbäring, detta är något sommåste ansökas om i maj 2023. Övriga kostnader
under 2023 var att Vrankunge skolas grindar målades för 500 kr, Kalvsviks Elektriska drog
in bredband i byggnaden och avgiften från Länsförsäkringar höjdes. Att tillägga var att
skolans brunn var i acceptabelt skick.

9. Revisorernas berättelse samt fastställande av bokslut
Revisorernas berättelse godkändes och Karin Johansson ochMarie Lundin beviljades
ansvarsfrihet

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Ansvarsfrihet godkändes

11. Val av ordförande
Kerstin Rydén, omval på 1 år

12. Val av en styrelseledamot på två år, godkänns
Zara Horn, omval på 2 år

13. Vad av två suppleanter på två år
Omval av Ulf Dahl på två år, nyval av Adam Bergman på ett år som suppleant (övriga
ledamöter, Gunnel Holmgren, Allan Hellberg och Klara Rydén har ett år kvar)

14. Val av två revisorer på ett år och en suppleant
Omval av Marie Lundin och Karin Johansson på ett år. Suppleant Annelie Svensson omval
på ett år

15. Val av valberedning
Omval av Gunnar Larsson och Karin Karlsson för valberedning under ett år



16. Verksamhetsplan för det kommande året
Staket mot uthuset ska sättas upp och även återkommande aktiviteter ska genomföras
såsom �rande av Nationaldag, konst och café, vår- och höststädning, övrigt underhåll av
Vrankunge skola samt eventuell bildkväll under hösten. Det �nns även önskemål om att
anordna en ölprovning under det kommande året i kombination med mat

17. Budget för det kommande året
Uthyrning av skolans lokaler har höjts med 50 kronor det vill säga att den totala kostnaden
blir 350 kronor för en dag och 450 för ett dygn
Det som konstaterades under mötet var att det är svårt att faställa inkomsterna för övriga
aktiviteter och sammantaget för alla avgifter under året
Ett sparande är avsatt till målningen av Vrankunge skolas dörrar och att sparandet räcker till
oförutsedda utgifter som exempelvis utbyte av köksutrustning

Budgeten för det kommande året godkändes

18. Övriga frågor
Björn Holmgren lyfte upp att han har pratat med Per Ribacke angående gatubelysningen i
Vrankunge. Ribacke menade att Alvesta kommun vill göra ett gediget arbete och att en
ordentlig inventering för hela kommunen ska göras i framtiden. Men under det rådande
läget har detta lagts på is då den stora utredningen innebär stora kostnader vilket gör att det
är orealistiskt att tro att vi kan driva det vidare i dagsläget

19. Årsmötets avslutande
Ordförande Kerstin Rydén avslutade mötet

Efter mötet avnjöts god smörgåstårta, �ka och chokladhjulet blev en succé där �na vinster
lottades ut.

Vid protokollet: Justeras:


